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Abstract (en)
The towel holder for attachment to tubular radiators essentially in the form of a stirrup 2 comprises for its removable attachment a support part 11,
resting on the rear side of the tubes 8, and an insertion part 6 resting on the front side of the tubes 8. The support part 11 and the insertion part
6 can be clamped against the tubes 8 by means of a threaded bolt 13; a correspondingly hollow end 1 of the stirrup 2 can be plugged onto the
insertion part 6. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Handtuchhalter zur Befestigung an Röhrenheizkörpern im wesentlichen in Form eines Bügels 2 umfaßt zu seiner lösbaren Befestigung ein auf
der Rückseite der Röhren 8 anliegendes Stützteil 11 und ein auf der Vorderseite der Röhren 8 anliegendes Steckteil 6. Stützteil 11 und Steckteil 6
sind mittels eines Schraubbolzens 13 gegen die Röhren 8 klemmbar; auf das Steckteil 6 ist ein entsprechend hohl ausgebildetes Ende 1 des Bügels
2 aufsteckbar.
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